
 

 

Vragen van gemeenteraad over rekenkameronderzoek subsidiebeleid 

 

PvdA 

Het grootste deel van de subsidies zijn budget subsidies.  3,9 van de 4,4 miljoen euro in 2023 aan totaal 

aan subsidies. De budgetsubsidies waren in 2018 nog 1,9 miljoen. 

Graag zou ik een overzicht krijgen van alle budgetsubsidies en de  ontwikkeling van 2018-2023. 

 

JessLokaal 

1. In de beantwoording van onze vragen op 2 augustus 2023 lezen wij; Voor Muziekvereniging Zijpe en 

Harmonie DSV Warmenhuizen is dit vaste bedrag € 11.400,-. Voor de andere drie verenigingen is dit 

€ 8.900,-. Het verschil tussen Muziekschool Da Capo en de andere verenigingen zit hem in de 

manier van werken. 

 

Is de rekenkamer meer van dergelijke 'aanvullende voorwaarden' tegengekomen? 

 

2. De eerste vraag heeft betrekking tot informatie waarnaar verwezen wordt. Van de verstrekte 

activiteitensubsidies in 2021 en 2022 blijkt wel een overzicht op de website te zijn gepubliceerd. 

Voor de budgetsubsidies en de incidentele subsidies geldt echter dat er geen totaaloverzicht van 

de totale omvang beschikbaar was binnen de organisatie. Deze informatie was versnipperd in de 

organisatie en is - ten behoeve van dit onderzoek - voor de budgetsubsidies en de 

activiteitensubsidies verzameld voor de periode 2018-2023. Zou dit overzicht gedeeld kunnen 

worden met de raad?  

 

3. Verder zouden we graag aandacht in de presentatie willen voor beleidsuitgangspunten. Uit 

gesprekken blijkt dit die uitgangspunten niet sterk meer leven binnen de gemeente. Over welke 

uitgangspunten spreken we naast privatisering en wat moeten we ons voorstellen bij de woorden: 

"niet meer sterk leven"? Wat betekent dit in praktijk? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


